



skytit eyes

METALCORE FROM COLOGNE

 @skyliteyesband

 @skyliteyesband

 @skyliteyesband

 @skyliteyesband

 @skyliteyesband

 skyliteyes.de

band bio

ENGLISH

skylit eyes, formed by former Atlin vocalist Jalal and former eastshade members Sexy (Bass, Vocals), Stulle (Guitar) and Lenis (Drums), is a Cologne based band mixing metalcore with post-shoegaze. Or shoecore if you're in a hurry. They set out for either total world domination or at least getting enough streams so that Spotify actually pays them.

Stylistically skylit eyes pull inspiration from metalcore giants such as Silent Planet, Polaris or Currents while also sprinkling in their own pinch of riffs, intensity, atmosphere and catchiness.

skylit eyes constantly evolve their live performance to make each show a unique and entertaining experience. their goal is for you to have fun in an inclusive and tolerant safe space. skylit eyes are outspoken in their support for equality and stand decidedly against nazism, racism, sexism, ableism, homo- and transphobia.

GERMAN

skylit eyes ist eine aus ex-Atlin Vocalist Jalal und ex-eastshade Mitgliedern Sexy (Bass, Vocals), Stulle (Gitarre) und Lenis (Drums) gegründete Metalcore Band aus Köln - auch wenn eigentlich nur einer von ihnen in Köln wohnt - und will die Welt mit ihrer Mischung aus Metalcore und Post-Shoegaze, oder kurz Shoecore, erobern. Oder zumindest so viele Streams generieren, dass Spotify sie bezahlt.

Stilistisch orientieren sich skylit eyes an Metalcore-Größen wie Silent Planet, Polaris oder Currents, lassen aber ihre eigene Prise an Riffs, Intensität, Atmosphäre und Catchiness nicht zu kurz kommen.

Ihre Live-Performance entwickeln skylit eyes ständig weiter, um jede Show zu einem einzigartigen und unterhaltsamen Erlebnis zu machen. Ihr Ziel ist es, allen einen inklusiven und toleranten Safe Space zu bieten und sich für Gleichberechtigung und gegen Nazismus, Rassismus, Sexismus, Behindertenfeindlichkeit, Homo- und Transphobie einzusetzen.

skylit eyes are

VOCALS	Jalal
BASS, VOCALS	Jens
GUITAR, PROD	Julian
DRUMS	Lennart

socials

 @skyliteyesband

 @skyliteyesband

 @skyliteyesband

 @skyliteyesband

 @skyliteyesband

 skyliteyes.de

contact

Julian Molitor

+49 1512 535 92 66

contact@skyliteyes.de

booking@skyliteyes.de